



家長通告 2025-2026/173
暨南大學校長保送計劃事宜

敬啟者：

暨南大學現正推行校長保送計劃。有關計劃的詳情請瀏覽以下連結：

<https://zsb.jnu.edu.cn/2025/1103/c40322a845501/page.htm>

保送生條件:	新學制應屆全日制高中畢業生，在香港本地中學完成三年的高中階段學習，操行良好、身心健康，且中五年級排名前 30%者，由中學校長推薦，可免予筆試，經我校面試，擇優錄取。
報名注意事項	<p>1.網上報名時間：2025 年 12 月 1-10 日。請留意兩校聯招報名系統或暨南大學董事會香港辦事處網站相關報名指引。</p> <p>2.現場確認地點：香港中國旅行社的銅鑼灣分社、灣仔分社、太古康怡廣場分社、旺角銀行中心分社、將軍澳東港城分社、觀塘鱷魚恤中心分社、沙田分社、屯門市廣場分社、荃灣綠楊坊分社（當日營業時間以現場公佈為准）。</p> <p>3.申請材料（A4 紙尺寸，豎向裝訂，備正本供核對）：</p> <p>(1)網上（https://lxlz.jnu.edu.cn）提交之《暨南大學、華僑大學招收港澳台僑學生和華人及其他外籍學生報名表》列印本（附學生本人簽名）。</p> <p>(2)《暨南大學、華僑大學招收香港保送生登記表》（在網上下載），需經中學班主任、中學校長推薦簽名。</p> <p>(3)身份證和《港澳居民來往內地通行證》副本（正反面複印於同一版 A4 紙上）。</p> <p>(4)中四至中六的成績單副本（如暫不能提供中六現階段成績單，請先提交中四及中五成績單）。</p> <p>(5)學習概覽副本。</p>
報名費	港幣 550 元。
面試安排	面試主要考察學生的綜合運用知識能力、創新思維能力、語言表達能力等以及思想品德、社會服務等方面的情況。面試時間：2026 年 1 月 10-11 日，組織統一線上面試。面試方案將提前約五日通過官方郵箱發送至學生個人郵箱，屆時請注意查收。
專業考核	報考藝術、體育類專業，原則上須第一志願專業報考，還須參加藝術、體育類的專業考核，具體安排見 2026 年藝術、體育類招生簡章，請查詢該校招生信息網（ https://zsb.jnu.edu.cn ）。



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

放榜時間

2026 年 3 月中旬在報名系統公佈，考生可自行登入報名系統查詢。

有意參與計劃的同學，請於 12 月 1 日或之前完成以上 (1) - (4) 項的申請材料，準備上述材料交予容尚君老師或黃邁晴老師，以便本校準備第 (5) 項以讓合乎資格的同學完成整個報名流程。如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任、容尚君老師或黃邁晴老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月二十日



Parent Notice 2025-2026/173

Jinan University Principal's Recommendation Program

Dear Parents,

Jinan University is currently implementing the Principal's Recommendation Program. For details regarding this program, please visit the following link: [Jinan University Admission Regulations](#).

Eligibility for Recommendation

Full-time graduating high school students from the new academic system who have completed three years of study in local schools in Hong Kong, have good conduct, are physically and mentally healthy, and are ranked in the top 30% of their Year 5 class can be recommended by their school principal. They may be exempt from the written exam but must undergo an interview with our school for selection.

Application Notes

1. **Online Registration Period:** December 1-10, 2025. Please pay attention to the registration instructions on the joint admission system or the Hong Kong office of Jinan University.
2. **On-site Confirmation Locations:**
 - Hong Kong China Travel Service branches in Causeway Bay, Wanchai, Taikoo, Mong Kok, Tseung Kwan O, Kwun Tong, Sha Tin, Tuen Mun, and Tsuen Wan (operating hours will be announced on-site).
3. **Application Materials** (A4 size, portrait orientation, with originals for verification):
 - Printed application form submitted online at <https://lxlz.jnu.edu.cn> (with the student's signature).
 - Registration form for Hong Kong recommended students (downloadable online), signed by the class teacher and school principal.
 - A copy of the ID card and the "Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macao Residents" (printed on the same A4 sheet).
 - Transcripts from Year 4 to Year 6 (if the Year 6 transcript is not available, please submit Year 4 and Year 5 transcripts first).
 - A copy of the study overview.

Application Fee

HKD 550 per person.

Interview Arrangement

Interviews will primarily assess students' ability to apply knowledge comprehensively, innovative thinking, language expression, as well as moral character and social service. The interview will take place online on January 10-11, 2026. The interview plan will be sent to students' personal emails about five days in advance, so please check your email.



裘錦秋中學 (屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Major Assessment

Students applying for art and sports programs must generally select these as the first choice and participate in the relevant assessments. Specific arrangements will be found in the 2026 recruitment brochure for arts and sports, available on the school admissions information website (<https://zsb.jnu.edu.cn>).

Announcement of Results

Results will be announced in mid-March 2026 on the registration system, where candidates can log in to check their results.

Students interested in participating in the program should complete the application materials (1)-(4) before or by December 1 and submit them to Teacher Yung Sheung Kwan or Teacher Huang Maiqing so that our school can prepare for item (5) to enable qualified students to complete the entire registration process. For inquiries, please call 2461 1555 to contact Mr. Cheung Chun Leung, Ms. Yung Sheung Kwan , or Ms. Huang Mai Qing from the Career Planning Team.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal